

29 november 2024

1. Opening

De voorzitter Petra Janssen opent om 19.30 uur de vergadering. Op dit moment wordt het quorum niet behaald (43 leden), er is niet 1/5 van het aantal stemgerechtigde leden aanwezig. Petra sluit de vergadering weer en meldt dat we conform de statuten een half uur wachten, waarna de vergadering heropend wordt.

Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering opnieuw.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Er is een bericht van verhindering ontvangen van: Amy Kortekaas, Marjoke Kodde, Esther Heeres, Eddy Reuvenkamp, Esther Tesselaar, Ed Spoorendonk, Vincent Belt, Tycho Wijcha, Sydney van Leeuwen, Maurice van Leeuwen, Jesper Blijdestein, Joep Kooiman, Renke Captein, Jordy vd Lubbe. Er is ook een aantal machtigingen afgegeven. Inclusief machtigingen is het aantal deelnemers aan de vergadering nu 32.

3. Notulen JAV 2022 - 2023

Er zijn geen vragen uit de aanwezigen. Er zijn enkele schriftelijke vragen binnengekomen. Vraag: Wanneer worden de statuten naar de notaris gebracht? Dit moet zo snel mogelijk gebeuren, de bestuursleden zijn te druk geweest. Er zijn nog meer actiepunten uit de notulen van vorige keer waar nog actie op genomen moet worden, zoals bijvoorbeeld het energiecontract. De factuur van 9.000 euro wordt kwijtgescholden als we zelf een energiecontract regelen. Hiervoor is een contactpersoon bij de gemeente aangesteld met wie we contact gaan zoeken.

Er zijn verder geen vragen en de notulen worden hierbij goedgekeurd.

4. Jaarverslagen

Petra geeft in het kort een weergave van enkele jaarverslagen. Zij is er trots op dat we een nieuw veld hebben. Ook is het bestuur trots op alle kampioenen en iedereen die met veel plezier komt sporten. Petra bedankt de aanwezigen die veel vrijwilligerswerk doen.

Communicatie is nog een aandachtspunt. We zijn met een nieuwe website bezig, echter de samenwerking met Sportlink loopt niet zo soepel. Deze vertraging kost veel energie.

Er zijn veel gesprekken geweest met mensen van buiten de vereniging (o.a. de bond, Leon Simons, Mark Tissink en de gemeente) over de visie voor de toekomst. De nieuwe visie van de bond is sinds enkele weken gepubliceerd en deze komt overeen met wat Meervogels wil.

Dennis van der Lubbe merkt op dat er in het verslag van de TC Senioren/Junioren staat dat er geen kampioen was, maar S7 is kampioen geworden. Dit zal worden aangepast.

TC Senioren Junioren en TC Top hebben beide S3 genoemd in hun verslag. Jasper Jorissen vraagt om verduidelijking aan te brengen onder welke TC dit team valt.

TCAP heeft onder andere clinics gehouden waar we ook nieuwe leden aan hebben overgehouden. Dank daarvoor!

Super Vogels zijn goed bezig en spelen nu competitie.

De vertrouwenscontactpersoon kon er vanavond niet bij zijn. Er is inmiddels een tweede vertrouwenscontactpersoon. Dit is Vincent van Aken en hij gaat de cursus hiervoor volgen.

Ledenadministratie

Esther Heeres heeft een opschoning gedaan van de ledenlijst, omdat er nog mensen in stonden die ooit een vrijwilligerstaak hebben uitgevoerd (bijvoorbeeld coaches), waardoor het lijkt of we minder leden hebben.

Sponsorcommissie

De sponsorcommissie is bezig geweest met het plaatsen van banners met namen van de sponsoren. Tevens hebben ze sponsoren gevraagd om 3 jaar te willen blijven sponsoren.

Sociale media

De volgers op Instagram zijn gegroeid. Ze zoeken uitbreiding van het team.

Verslag hal en veld commissie

De gemeente is bezig met een plan voor de herinrichting van het Vernedesportpark en het gebied aan de Paltelaan. Er komt een dubbele sporthal. De vraag is nog wel waar onze kantine komt. Gea Verhage vraagt of dit net zo wordt als bij Avanti, met de kantine aan de hal vast. Dit is zeker de bedoeling en dit is ook aangegeven door de werkgroep aan de gemeente, juist ook vanwege de omzet in de zaalcompetitie.

Evenementencommissie

De evenementencommissie heeft leuke dingen georganiseerd.

Kantinecommissie

Jan van Gooswilligen vraagt of het nu de veldcompetitie kleiner is geworden, niet moeilijk wordt om voldoende inkomsten te genereren uit de kantine. Het scheelt zeker 4 competitieweekends per seizoen. Hier heeft hij een punt en dat zal straks door de penningmeester worden benoemd.

Grote Club Actie

Dit is hetzelfde verslag als vorig jaar, het bedrag zal worden aangepast.

Onderhoudsclub

Willem Theil en Aad Gorzeman hebben nieuwe banken aangeschaft. Misschien kunnen we kijken naar kussens voor de banken.

Het voorterrein is door de gemeente opgeknapt.

Door vandalisme is schade aan het kunstgrasveld en dug-out aangebracht. Jasper Jorissen vraagt of hier iets aan te doen is.

Petra Janssen spreekt tot slot haar speciale dank uit aan Nico van Gooswilligen en Gea Verhage, omdat zij de feesten van de huurders begeleiden (bardienst uitvoeren). En iedereen bedankt voor de verslagen van de commissies!

5. Financiën

De penningmeester Maaïke Schrijver neemt het woord.

- Financieel jaarverslag 2023-2024

Afgelopen seizoen is afgesloten met een verlies van 1.365,09 euro.

De contributie inkomsten waren hoger dan geraamd. Ook de verhuur van de kantine heeft een enorme bijdrage geleverd (19.000 euro) door de kinderopvang en feestjes.

Posten waarop we te veel hebben ingeleverd: kantine-omzet was 3.000 euro lager dan verwacht. Wat in ons nadeel werkt, is dat er minder competitieweekends zijn (4 op een seizoen) omdat de bond de veldcompetitie heeft verkleind. Dus we moeten nadenken over manieren om de kantine-omzetten op te krikken. Er waren hogere uitgaven voor zaalhuur, omdat er grotere zalen werden gehuurd en ook recreanten en supervogels in de zaal trainen. Tot slot zijn ook de KNKV-kosten tegengevallen.

- Verslag en verkiezing kascommissie

De kascontrole commissie bestaat uit Marjoke Kodde en Esther Heeres. Samen met Jan van Gooswilligen hebben zij een verslag geschreven na de controle en goedkeuring gegeven. Jan van Gooswilligen merkt op dat er eigenlijk een nieuwe vrijwilliger moet komen in de plaats van Marjoke, omdat zij dit nu al een aantal jaar doet. Er is geen andere aanmelding, dus wordt er gestemd over de samenstelling van de kascontrole commissie voor het seizoen 2024-2025. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: 32

Het bestuur stelt voor om het negatieve resultaat ten laste te leggen van de algemene reserve. Hierover wordt gestemd. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: 32

- Begroting komend jaar

Er is in juli een contributieverhoging geweest, dit is in de vorige JAV afgesproken. Dat betekent dat er nu geen verhoging komt.

Samen met Jan van Gooswilligen heeft Maaïke een andere lay-out gemaakt voor de begroting. Samen zorgen zij voor het 4-ogen principe.

Maaïke heeft voor de begroting zoveel mogelijk gekeken naar de uitkomsten van het afgelopen seizoen. Enkele uitzonderingen: GCA zoveel mogelijk gebruiken om voor jeugdgoelen te gebruiken en om materiaal aan te schaffen. Verhuur accommodatie is begroot op 17.000 euro. De realisatie was afgelopen seizoen hoger, maar de brandweer is gestopt met veldhuur. Zwemschool Silvester gaat waarschijnlijk naar het andere zwembad, nu dat in het Van Tuijlpark is geopend.

Binnenkort wordt een nieuwe koffiemachine aangeschaft, dit is pas zeer recent besproken.

Er wordt een begroting afgegeven voor 2024-2025 met een negatief resultaat van 2120 euro. Als je een leuk idee hebt om de kantine-inkomsten te verhogen, bijvoorbeeld door een feest of andere bijeenkomst, help mee.

Er wordt gestemd over de begroting. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: 32

6. Ontwikkelingen binnen de club

- Nieuw beleid

Er is een nieuw beleidsplan gemaakt. Hiertoe waren afgelopen jaren diverse pogingen gedaan, maar dit kwam nog niet van de grond. Begin oktober is er een beleidsavond gehouden o.l.v. Daniëlle Krijger, coach vanuit de gemeente. Er is veel input opgehaald en er is een nieuw plan geschreven. De drie kernwaarden hiervoor zijn Plezier & Ontwikkeling, Veiligheid & Sportiviteit en Betrokkenheid.

Hier delen we de doelen voor de komende 5 jaar en welke acties we gaan inzetten om die doelen te behalen. In combinatie met de visie van de bond geeft dit ons een duidelijke leidraad. Het technisch beleid moet nog door de commissies worden geschreven.

Jan van Gooswilligen merkt op dat hij een 4^e kernwaarde mist, en dat is Prestatie. Tijmen antwoordt dat deze onder Plezier & Ontwikkeling valt. Jan mist in het plan de visie of we een topsportvereniging willen zijn. Petra geeft aan dat dit bij het technisch beleid wordt uitgeschreven. Dit stuk betreft het algemeen beleid. Ook Gea Verhage is van mening dat prestatiegericht een vierde kernwaarde is. Als je in je algemene beleid niet meldt dat je een prestatiegericht vereniging bent, waarom zou je dit dan in het technische beleid opnemen. Jan zegt dat je middelen beschikbaar moet stellen, zoals goede zalen en goede trainers. René van Leeuwen benadrukt dat we in ieder geval kunnen opschrijven dat we dit willen proberen. Als de mensen er niet zijn dan is dat zo, wat niet wil zeggen dat je het niet kan ambiëren. En dan kan een technische commissie jaarlijks bekijken hoe ze hier invulling aan kunnen geven. Het is èn èn (plezier en prestatie). Petra Janssen geeft aan dat deze vierde kernwaarde zal worden toegevoegd. Dit zal beter benadrukt worden.

Gea Verhage merkt op dat er wel in het beleidsplan staat dat er opleidingen zijn voor trainers, maar opleiding en bijscholing voor scheidsrechters ontbreekt. Sowieso arbitrage, dus ook bijvoorbeeld opleiding voor schotklok, voorzitter en tijdwaarnemer. Deze moeten ook worden benoemd. Afsproken wordt dat deze in het beleidsplan worden gezet. Er komt ook een bijeenkomst voor mensen die voor het eerst moeten fluiten, dat zij uitleg krijgen. Tim Valkenburg organiseert deze. En ook een mogelijkheid is dat spelers kunnen oefenen met fluiten op een trainingsavond bij een onderling partijtje.

Met de aanvullingen die we net hebben gekregen, gaan we de stemronde in over het beleidsplan. Tegen: 0, onthoudingen 0, voor: 32

Kim Korte geeft aan dat zij vanavond mensen uit de selectie mist. Zij kennen het korfbalspel goed en zouden kennis kunnen delen en tips geven over het spel. Ook clinics moeten weer opgestart worden, dit geeft een goede binding met de andere teams van de vereniging.

Kim vraagt ook naar redenen waarom mensen weggaan bij de vereniging. Dit is geen onderdeel van het onderwerp beleidsplan, maar Sylvia vult aan dat er verschillende redenen zijn die nu niet in een woord te omvatten zijn.

- Visie Teamsamenstelling KNKV

Petra Janssen geeft een korte toelichting op de visie van het KNKV. De bond heeft heel recent een visie gepubliceerd over teamsamenstelling van jeugdteams. Er staat veel bronvermelding bij. Dit is ook de visie waar Meervogels al een aantal jaar aan werkt, ook in samenspraak met het KNKV. Meervogels volgt de visie van de bond. De ontwikkeling van kinderen verloopt niet bij elk kind gelijk, waardoor je niet al op heel jonge leeftijd kan selecteren.

Jan van Gooswilligen heeft hier een vraag over. Hij geeft een voorbeeld van een andere vereniging: het ene F-team heeft 5 spelers, het andere 8, omdat het om vriendjes en vriendinnetjes gaat. Dan komt er een nieuw kindje en dat heeft geen vriendjes en vriendinnetjes en hoort nergens bij. Dus durf soms ook op te delen om goede teams te kunnen maken. Sylvia Kerrebijn geeft aan dat dit heel recent bij Meervogels is gebeurd bij de D-teams. Er is in de zaal een D3 bij gekomen. Dit heeft wat voeten in de aarde gehad, maar het team is er en het gaat goed. De D2 en D3 trainen ook nog samen.

Er wordt gestemd over het volgen van de visie van de bond. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: alle aanwezigen. 32

7. Bestuursverkiezing

Petra meldt dat zij terugtreedt als voorzitter en verder zal gaan als interim voorzitter en secretaris. De taak vergt veel tijd en inspanning naast haar werk. Ze verlaat het bestuur niet, maar zet wel een stapje terug. We moeten mensen vinden om het bestuur te versterken. Er wordt gestemd of de vergadering akkoord gaat dat zij interim wordt. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: 32

Tijmen en Maaïke blijven gewoon bestuurslid resp. penningmeester.

Arjan Keus treedt af als bestuurslid, Ruben vervangt hem nu tijdelijk, maar we moeten op zoek naar een nieuwe technisch coördinator. Ruben wil geen bestuurslid worden, deze situatie is een noodgreep.

Er wordt gestemd over de vervanging van Arjan door Ruben. Tegen: 0, onthouding: 0, voor: 32

8. Rondvraag

Kyan Roels: De spandoeken in De Veur zijn te vies om vast te pakken, er zitten schimmelplekken in. Petra geeft aan dat er een lekkage is geweest en enkele doeken zijn verloren. Misschien is dit een leuke clubactiviteit om een nieuw doek te maken?

Kim Korte wil graag het vogelpak zien. Verzoek of Ruben 'm wil aantrekken.

Tim Valkenburg: De vraag is of we een urenquotum voor vrijwilligers kunnen instellen. Achterliggende doel: de taken eerlijk verdelen over de leden. Ook komt het voor dat ouders meer kinderen op de club hebben en niet voor ieder kind naar uitwedstrijden willen rijden. Het inregelen van een urenquotum of andere wijze hoe dit kan worden bijgehouden moet eerst duidelijker besproken en uitgewerkt worden. Dit moet misschien in een aparte ledenvergadering worden besproken.

9. Sluiting

Nu er geen vragen meer zijn sluit Petra Janssen de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng.